

Dear Investor/Investors

عزيزي المستثمر/ المستثمرين

Reference to the Royal Decree No. 44302 dated 25/09/1438 AH directing the adoption of The National Classification for the Economic Activities (ISIC4) used by the General Authority for Statistics (GASTAT) as an approved tool of classification for the economic activities in the Kingdom by which all relevant parties work.

Considering the importance of applying this classification to enhance the quality & accuracy of investment data hence benefiting the investors, we, therefore, encourage you to access your accounts and update the "activity" within 2 weeks from today.

Your commitment will contribute to the facilitation of the provided electronic services. We would also like to inform you that there would be no financial compensation imposed on changing the activity for the first time only.

For further inquiries, please call Customer Care Unit on 8002449990.

إشارة للأمر السامي الكريم رقم (44302) بتاريخ 25/ 09 / 1438هـ، القاضي بالتوجيه باعتماد التصنيف الذي تستخدمه الهيئة العامة للإحصاء في تصنيف الأنشطة الاقتصادية في المملكة تصنيفاً معتمداً وحيداً للأنشطة الاقتصادية.

ونظراً لأهمية تطبيق هذا التصنيف على جودة ودقة البيانات التي ستعود بالنفع على الاستثمار والمستثمرين والبيئة الاستثمارية بشكل عام، فإننا نأمل منكم الدخول إلى حساباتكم وتعديل "النشاط" في مدة أقصاها أسبوعين من تاريخه.

علماً أن الالتزام بهذا الأمر سيسهم في استمرار تسهيل تقديم الخدمات الالكترونية للمنشأة. كما نحيطكم علماً بأنه لن يتم فرض أي مقابل مالي بسبب تعديل النشاط وذلك للمرة الأولى فقط.

ولمزيد من الاستفسارات الرجاء الاتصال على الرقم الموحد 8002449990" وحدة العناية بالعملاء"



